
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 16. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 441

Mener ministeren, at det er rimeligt, at flere kommuner har skåret i hjælpen til de ældre,

som de har gjort, og er ministeren bekendt med, om der er foretaget en konkret og indivi-

duel vurdering efter servicelovens bestemmelser? Ministeren har tidligere svaret, at ”kom-

munen ikke må efterlade borgeren med et udækket hjælpebehov i forhold til akut og nød-

vendig hjælp” i SOU alm. del spm. 413.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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